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ГІРСЬКА  СІЛЬСЬКА  РАДА 
БОРИСПІЛЬСЬКОГО РАЙОНУ КИЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л №47 
 I засідання постійної комісії з питань комунальної власності, житлової 
політики, комунального господарства, транспорту, енергозбереження та 

благоустрою Гірської сільської ради 
від 09.05. 2024 року початок о 17-00 годині                                          с. Гора  
 
 
Присутні члени комісії: Нерубайська І.М. (голова комісії), Олена Ничик, Галач 
А.А. 
 Відсутні члени комісії: Узварик В.М.  
Присутні: депутати: Яременко С.В., Тютюн Я.І. 
Жителі громади:  
Запрошені: секретар с.р. Шершень Л.Ф., Ничик О.О. – керівник відділу 
благоустрою, Карпенко О.Д. – головний спеціаліст відділу благоустрою, 
Дашивець М. Г – директор КП Горянин, староста с. Мартусівка Семенюк Л.О., 
Жила В.О. – керівник управління ЖКГ та КБ. 

 
Засідання відкриває голова комісії Нерубайська І.М. 

 
Голова комісії запропонувала розглянути проект порядку денного  сформований 
до оголошення засідання комісії: 

1.  Про площі косіння на території Гірської громади. 
2. Різне. ( Озеленення територій, полив зелених насаджень, тощо) 

Голова комісії запропонувала внести зміни до проекту порядку денного, після 
обговорення пропозицій членів комісії поставила на голосування порядок 
денний зі змінами: 

3. Про звернення депутата Галача А.А., щодо встановлення колодязя для 
приймання дощових вод. 

4. Про звернення депутата Ничик О.О. та Галача А.А. щодо потреби в 
закупівлі лавочок для встановлення в парку Ошитківський та 
вул.Толстого. 

5. Про виконання договору щодо обрізання дерев під ЛЕП (протокольне 
доручення Р.Кравченка) 

6. Клопотання депутата Тютюн Я.І. щодо встановлення туалету на 
кладовищі в с.Затишне та в с. Мартусівка. 
Голова комісії запропонувала внести зміни до проекту порядку денного, 
отримавши звернення для розгляду, після обговорення пропозицій членів 
комісії поставила на голосування порядок денний зі змінами: 

Голова поставила на голосування порядок денний зі змінами: 
ГОЛОСУВАЛИ: «За»-3, «Проти»-0, «Утримався»-0, «Не голосував»-0, 
«Відсутній» – 1. 
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Розгляд питань порядку денного: 

1. Про площі косіння на території Гірської громади. 
Доповідав: Дашивець М.Г., що існує потреба в додаткових площах  косіння 
комунальної землі, а саме обочин вулиць громади.  Жила В.О. пояснив, що 
при плануванні бюджету з метою економії було прораховано площі косіння 
пріоритетного значення: парки, комунальні землі під комунальними 
будівлями, кладовища, церкви, церковища, дитячі майданчики.  

Вирішили: Обговорити карту косіння, виявити додаткові площі, звернутись з 
рекомендацією до бюджетної комісії щодо виділення коштів для косіння 
додаткових площ.  
ГОЛОСУВАЛИ: «За»-3, «Проти»-0, «Утримався»-0, «Не голосував»-0, 
«Відсутній» – 1. 
2. Різне 
У різному розглядали питання: 
1).Щодо поливання зелених насаджень. 
2). Про хід робіт щодо коригування проекту будівництва загальноосвітньої 
школи в с. Гора. 
3) Внесення змін до програми підтримку УБД. 
Питання  підлягають додатковому вивчення. 
 
Голова постійної комісії з питань комунальної власності, житлової політики, 
комунального господарства, транспорту, енергозбереження та благоустрою 
Гірської сільської ради Нерубайська І.М. оголосила перерву в засіданні. 
 
09.05.2024                                                                     Нерубайська І.М.  
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ГІРСЬКА  СІЛЬСЬКА  РАДА 

БОРИСПІЛЬСЬКОГО РАЙОНУ КИЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
П Р О Т О К О Л №47 

II- засідання постійної комісії з питань комунальної власності, житлової 
політики, комунального господарства, транспорту, енергозбереження та 

благоустрою Гірської сільської ради 
від 15.05. 2024 року початок о 10-00 годині                                          с. Гора  
 
 
Присутні члени комісії: Нерубайська І.М. (голова комісії), Олена Ничик, Галач 
А.А. 
 Відсутні члени комісії: Узварик В.М.  
Присутні: депутати:  
Жителі громади:  
Запрошені: секретар с.р. Шершень Л.Ф., Баркова Л.В – головний фінансист с.р. 

 
Засідання відкриває голова комісії Нерубайська І.М. 

Є пропозиція внести зміни до порядку денного та провести невідкладне  
засідання для розгляду єдиного питання: 

 
1. Про безоплатну передачу комунального майна Гірської сільської 

територіальної громади в умовах правового режиму воєнного стану. 
Голова поставила на голосування порядок денний зі змінами  та з пропозицією 
розглянути єдине питання: 

ГОЛОСУВАЛИ: «За»-3, «Проти»-0, «Утримався»-0, «Не голосував»-0, 
«Відсутній» – 1. 

Розгляд питань порядку денного: 
1. Про безоплатну передачу комунального майна Гірської сільської 

територіальної громади в умовах правового режиму воєнного стану. 
Доповідала Нерубайська І.М. 13 травня 2024 року в системі електронного 
листування зареєстровано лист від військової частини А4941 щодо надання 
допомоги у вигляді  маскувальних сіток для захисту техніки військової 
частини. Сільською радою в той же день було підписано договір та закуплено 
4800 м2 маскувального полотна за прямою угодою. Військова частина 
наполягала саме на оперативній допомозі, тому комісія рекомендує 
затвердити акт передачі комунального майна для подальшої передачі сіток. 
Вирішили: Рекомендувати прийняти сесією рішення. 
ГОЛОСУВАЛИ: «За»-3, «Проти»-0, «Утримався»-0, «Не голосував»-0, 
«Відсутній» – 1. 
2. Різне. 
Доповідала Нерубайська І.М. щодо внесення пункту до програми підтримки 
учасників УБД або розробити нову програму. Вирішили надіслати 
рекомендації для ознайомлення управління ЖКГ та КБ. 



4 
 

 
 
Порядок денний не вичерпано, але Голова постійної комісії з питань 
комунальної власності, житлової політики, комунального господарства, 
транспорту, енергозбереження та благоустрою Гірської сільської ради 
Нерубайська І.М. оголосила перерву в засіданні. 
 
15.05.2024 року                         Голова комісії: Нерубайська І.М. 
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ГІРСЬКА  СІЛЬСЬКА  РАДА 
БОРИСПІЛЬСЬКОГО РАЙОНУ КИЇВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л №47 
III- засідання постійної комісії з питань комунальної власності, житлової 
політики, комунального господарства, транспорту, енергозбереження та 

благоустрою Гірської сільської ради 
від 22.05. 2024 року початок о 08-30 годині                                          с. Гора  
 
 
Присутні члени комісії: Нерубайська І.М. (голова комісії), Олена Ничик, Галач 
А.А. 
 Відсутні члени комісії: Узварик В.М.  
Присутні: депутати:  
Жителі громади:  
Запрошені: секретар с.р. Шершень Л.Ф., Баркова Л.В – головний фінансист с.р. 
Степаненко Є.М. – юрист с.р. 

 
Засідання відкриває голова комісії Нерубайська І.М. 

Є пропозиція внести зміни до порядку денного та провести невідкладне  
засідання для розгляду єдиного питання: 

 
1. Про безоплатну передачу комунального майна Гірської сільської 

територіальної громади в умовах правового режиму воєнного стану. 
2. Про укладання договору з ТОВ «Газорозподільні мережі України» на 

господарське відання складовими газорозподільної системи. 
Голова поставила на голосування порядок денний зі змінами  та з пропозицією 
розглянути питання: 

ГОЛОСУВАЛИ: «За»-3, «Проти»-0, «Утримався»-0, «Не голосував»-0, 
«Відсутній» – 1. 

Розгляд питань порядку денного: 
1. Про безоплатну передачу комунального майна Гірської сільської 

територіальної громади в умовах правового режиму воєнного стану. 
Доповідала Нерубайська І.М. 21 травня 2024 року в системі електронного 
листування зареєстровано лист від військової частини А7303 щодо надання 
допомоги у вигляді  автомобіля швидкої допомоги RENAULT NRAFIK. 
Військова частина наполягала саме на оперативній допомозі, тому комісія 
рекомендує затвердити акт передачі комунального майна для передачі на 
Донецький напрямок. 
Вирішили: Рекомендувати прийняти сесією рішення. 
ГОЛОСУВАЛИ: «За»-3, «Проти»-0, «Утримався»-0, «Не голосував»-0, 
«Відсутній» – 1. 
2.  Про укладання договору з ТОВ «Газорозподільні мережі України» 

на господарське відання складовими газорозподільної системи. 
По даному питанню, доповідав Степаненко Є.М., ТОВ «Газорозподільні 
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мережі України» подали звернення про завершення терміну дії договору 
щодо господарського відання. 
Вирішили: Рекомендувати прийняти сесією рішення. 
ГОЛОСУВАЛИ: «За»-3, «Проти»-0, «Утримався»-0, «Не голосував»-0, 
«Відсутній» – 1. 
3. Про звернення депутата Галача А.А., щодо встановлення колодязя для 

приймання дощових вод. 
Доповідав Галач А. А.  щодо колективного звернення жителів с. Гора про 
вирішення питання водовідведення дощової води на провулку 
Котляревського в с. Гора. Комісії вивчила потребу та рекомендує 
Управлінню ЖКГ та КБ подати клопотання на бюджетну комісію, за за 
наявності коштів прийняти позивне рішення. 
Вирішили: надати рекомендації бюджетній комісії. 
ГОЛОСУВАЛИ: «За»-3, «Проти»-0, «Утримався»-0, «Не голосував»-0, 
«Відсутній» – 1. 
 

4. Різне. 
Доповідала Нерубайська І.М. щодо перегляду ще актуальних робіт, що є 
актуальними на сьогоднішній день з двомісячника благоустрою. 
Вирішили надіслати рекомендації для ознайомлення депутатського корпусу, 
відділу благоустрою, управління ЖКГ та КБ. 

 
 
Порядок денний не вичерпано, але Голова постійної комісії з питань 
комунальної власності, житлової політики, комунального господарства, 
транспорту, енергозбереження та благоустрою Гірської сільської ради 
Нерубайська І.М. оголосила перерву в засіданні. 
 
 
22.05.2024 року                         Голова комісії: Нерубайська І.М. 
  


